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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE
 

W SPRAWIE :

  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi na terenie Gminy Karpacz.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie burmistrzu przedłożył Pan do prac w komisjach Rady Miejskiej Karpacza projekt uchwały w
sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie  Gminy  Karpacz  na  2021  r.  W  programie  tym  wprowadził  Pan  nowy  zapis  dotyczący
prowadzenia przez Gminę rejestru wolontariuszy sprawującymi opiekę nad kotami wolno żyjącymi,
zwiększył Pan również kwotę na finansowanie odławiania i przewożenia bezdomnych zwierząt.

PYTANIA :

1. Jaka jest interpretacja według Pana zapisu w § 4 ust. 3 Programu opieki tj. „W Gminie Karpacz
prowadzony jest  rejestr  Wolontariuszy  sprawujących opiekę nad kotami  wolno żyjącymi  (  kto
odpowiada  za  rejestr,  kto  wpisał  wolontariuszy  do  rejestru  lub  wpisze,  w  jaki  sposób
wolontariusze  zobowiązali się do opieki nad kotami-słownie, pisemnie , co oznacza opieka nad
kotami  przez  wolontariuszy,  kto  będzie  kontrolował  wolontariuszy,  jakie  wytyczne  dotyczące
jakości opieki określone będą  w programie dla wolontariuszy) ?

2. Kto sprawował  nadzór nad wydatkowaniem środków na realizację programu w roku 2019 i 2020 i
w jaki sposób weryfikowano te wydatki, czy faktycznie usługi zostały przez te podmioty wykonane
? 

3. W jaki sposób określono racje żywieniowe dla kotów wolno żyjących w konkretnych miejscach ich
dokarmiania ( ile karmy suchej mokrej przysługuje na 1 kota) ?

4. Czy posiada Pan wiedzę, że ilość dostarczanej przez Gminę karmy nie wystarcza na prawidłowe
dokarmianie  populacji  kotów  wolnożyjących  na  terenie  Gminy  Karpacz  i  proponowane
zwiększenie  środków  o  5 000  zł  na  poprawę  bytowania  kotów,  również  nie  rozwiąże  tego
problemu ? 

5. Jakie  były  zawarte  umowy  (kopie  umów)  w  roku  2019  i  2020  na  odławianie  i  przewożenie
bezdomnych zwierząt realizowane przez MPGK w Jeleniej Górze ?

6. Jakie  były  zawarte  umowy  (kopie  umów)  w  roku  2019  i  2020  na  całodobową  opiekę
weterynaryjną w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt realizowaną  przez Lecznicę
Weterynaryjną „Ostoja” w Jeleniej Górze ?
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